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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit állapított meg a Nemzetbiztonsági Hivatal a balatonöszödi beszéd kiszivárogtatásáva l
kapcsolatban VII.?” címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Ficsor
Ádámhoz, a polgári nemzetbiztonsági szolgálatok irányításáért felelős miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány 2006. október 5-én hivatalosan bejelentette, hogy a Nemzetbiztonsági Hivata l
vizsgálatot folytat az akkori miniszterelnök balatonöszödi beszédének kiszivárogtatásáva l
kapcsolatban .
Korábbi, 2006. december 29-én, 2007 . március 1-én, október 9-én, 2008 . február 15-én,
március 25-én és december 10-én kelt írásbeli kérdéseimre . válaszolva el őde arról
tájékoztatott, hogy a vizsgálat folyamatban van még(?), és ezért annak lezárta után tud az
Alkotmány és a Házszabály rendelkezései alapján feltett képviselői kérdésekre válaszolni .

Csak remélni tudom, hogy az eltelt id ő (több mint 30 hónap!!!) elegendőnek bizonyult a
vizsgálat elvégzésére és választ tud adni a felmerül ő kérdésekre . Optimizmusom az táplálja,
hogy több mint egy éve a szocialista képviselőcsoport egyik tagja, nyilatkozott a sajtónak, ami
szerint ő tudja, hogy ki szivárogtatta ki a hanganyagot .
Az elmúlt napok híradásaiban is jelentek meg információk arról, hogy ki szivárogtathatta ki a z
„őszödi beszéd"-et. Különös jelentőséget ad a Nemzetbiztonsági Hivatal eddigi
eredménytelenségének, hogy az ön elődének, a szolgálatok eddigi irányításáért felelős
miniszternek a nevét is megemlítették!

Mindezek alapján kérdezem :

â Mit állapított meg a Nemzetbiztonsági Hivatal a balatonöszödi beszé d
kiszivárogtatásával kapcsolatban ?

â Ki(k) a cselekmény feltételezett elkövetői?



• Vizsgálta-e a Nemzetbiztonsági Hivatal a kiszivárogtatott hangfeltétel keletkezéséne k
körülményeit?

â Milyen körülmények között kerülhetett sor a hanganyag kiszivárogtatására ?

Amennyiben a vizsgálat még mindig nem zárult le, kérem, hogy arról tájékoztasson :

â Mi akadályozza a Nemzetbiztonsági Hivatalt a balatonöszödi beszéd kiszivárogtatásáva l
kapcsolatban indult vizsgálat befejezésében ?

â Alkalmas-e a főigazgató feladatainak ellátására, ha az általa vezetett hivatal még
mindig nem tudta elvégezni a vizsgálatot?

Kérem, hogy válaszát az Országgyűlés ülésén kívül, - amennyiben lehetséges elektroniku s
formában is - írásban szíveskedjen megadni .
(Elektronikus címem : ervin.demeter@a,pazlament.hu)

Budapest, 2009 . április 24 .

Tisztelettel :

Demeter
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